



Dr Jong-Goo Yi

Standing Commissioner Financial Services Commission
Korea

Dr. Jong-Goo Yi is currently a Standing Commissioner of the Financial Services Commission, Republic of Korea.

Before joining the Financial Services Commission in March, 2008, he was an attorney at Sullivan & Cromwell (1991 -1992) and Shearman & Sterling (1992-1996) in New York and Shin & Kim (1996-2008) in Korea, specializing in finance and M&A.

While practicing law, Dr. Yi has also been actively involved in academia. Since 2006, he has been an editor of the bi-monthly journal of Business, Law and Finance (BFL) published by the Center for Financial Law at the Seoul National University. He also served as an adjunct professor at the Graduate School of International Studies of both Korea University (1998-1999) and Yonsei University (2000-2008), teaching M&A and international financial law.

Dr. Yi acted as a vice chairman of the Banking, Finance and Securities Committee of the Inter-Pacific Bar Association (2001-2004) and as a member of the Council for Financial Development under the Ministry of Finance and Economy (2002-2004).

Dr. Yi graduated from Stanford Law School in 1990 with a J.D. and Stanford University in 1991 with a doctorate in Economics.



李宗求

韓國金融委員會常務委員

李宗求博士現為韓國金融委員會常任委員。

李博士於2008年3月加入金融服務委員會前，曾於紐約蘇利文·克倫威爾律師事務所(1991至1992年)、謝爾曼·思特靈律師事務所(1992至1996年)，以及韓國世宗律師事務所(1996至2008年)任職律師，專門負責財務、併購個案。

李博士任職律師期間，亦積極參與學術活動，2006年起出任首爾國立大學金融法律中心《Business, Law and Finance》雙月刊編輯。李博士並曾於韓國大學(1998至1999年)及延世大學(2000至2008年)的國際研究學院擔任副教授，講解併購及國際金融法。

2001至2004年，李博士擔任環太平洋律師協會銀行、金融及證券委員會副主席，2002至2004年為財政經濟部轄下金融發展委員會成員。

李博士於1990年取得史丹福法律學院法學博士(JD)學位，1991年獲史丹福大學頒授經濟學博士學位。